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Het nieuwe seizoen is alweer begonnen. Het fijne is dat dit 

is gebeurd zonder corona perikelen, waardoor het reilen en 

zeilen op SV Nootdorp voor een ieder een stuk aangenamer 

zal verlopen. 

Een kleine terugblik leert ons dat afgelopen seizoen sportief 

gezien op vele vlakken succesvol is geweest. Ons vlaggen-

schip deed tot de laatste dag mee voor promotie en diverse 

jeugdelftallen zijn kampioen geworden of hebben zich op 

het hoge niveau weten te handhaven. Het nieuwe seizoen 

is ons 1ste elftal ingedeeld in een fantastische poule, waar-

door er bijna alleen maar regioderby’s worden gespeeld. Dit 

belooft een zeer spannend maar tevens gezellig seizoen te 

worden. Wij gaan er in elk geval alles aan doen om het op 

de wedstrijddagen voor iedereen zo fijn en gezellig mogelijk 

te maken!

Op bestuurlijk vlak worden langzaamaan ook stappen ge-

zet naar weer een volledige bezetting. Uiteraard worden de 

nieuwe bestuursleden aan een ieder voorgesteld zodra dit al-

lemaal een officieel karakter heeft. Onze dank gaat uit naar 

de bestuursleden die onlangs op bestuurlijk vlak afscheid 

hebben genomen, maar nu nog steeds op diverse plekken 

actief zijn binnen SV. Hierdoor is het tot op dit moment be-

hapbaar gebleven.

Zoals iedereen wellicht ook weet wordt alles momenteel 

duurder in Nederland. Of we nu praten over energie, gas, 

voedsel of andere producten, de prijzen stijgen hard. Dit 

heeft zich dan ook vertaald in een contributieverhoging voor 

alle leden met ingang van dit seizoen.

Ik wil graag nog even terugkomen op het feit dat wij als 

bestuur, in samenwerking met alle lopende commissies, er 

alles aan gaan doen om er ook dit seizoen voor te zorgen 

dat alles soepel verloopt. Echter, dit kunnen wij niet alleen! 

Zoals jullie hebben kunnen zien en ook hebben ervaren is er 

een groot tekort aan vrijwilligers binnen onze vereniging. Of 

we nu praten over de zaterdagdiensten op SV, de vrijwillige, 

maar ook verplichte bardiensten, het fluiten van wedstrij-

den, we ontkomen er niet aan dat dit een enorm probleem 

is. Ik spreek dan ook namens het bestuur mijn zorg uit. Als 

dit probleem de komende tijd niet wordt opgelost dan is het 

bestuur genoodzaakt om drastische maatregelen te nemen. 

Dit is niet wat wij voor ogen hebben, maar om ervoor te zor-

gen dat alle werkzaamheden en taken uitgevoerd kunnen 

worden zonder de benodigde vrijwilligers zal er wellicht in-

zet moeten worden ingekocht. Dit zou dan weer tot gevolg 

hebben dat de contributie verder moet worden verhoogd.

De club SV Nootdorp, onze vereniging, is er voor iedereen. 

Dat betekent dan ook dat een ieder zijn verantwoordelijk-

heid moet nemen ten aanzien van vrijwilligerswerk. Zodoen-

de kunnen de kinderen, maar ook de volwassenen, doen wat 

zij het liefst doen. Hoe jammer zou het zijn als dit niet meer 

mogelijk is omdat we er niet meer voor kunnen zorgen dat 

de kantine open is, de kleedkamers dicht moeten blijven of 

dat wedstrijden geen doorgang kunnen vinden. Kom dus 

niet alleen met goedbedoelde ideeën of adviezen, maar voer 

ze ook gezamenlijk uit. Ik spreek uit ervaring dat het ver-

enigingsleven ook als vrijwilliger voldoening geeft. Laten we 

met elkaar ervoor zorgen dat de club leeft en dat we er mét 

maar vooral ook vóór elkaar zijn waar nodig.

Namens het bestuur,

Sander Jansen

Voorzitter SV Nootdorp

WE ZIJN WEER BEGONNEN! 

Foto: Sander de Hollander

VAN DE VOORZITTER
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BEKENDE NOOTDORPER

Hoe ben je bij SV Nootdorp terechtgekomen?   

,,Wij verhuisden in 1974 van Voorburg naar de Populieren-

laan in Nootdorp. We zaten al op de fiets om naar RKDEO 

te gaan en ons daar aan te melden, toen mijn moeder zei 

dat SV Nootdorp veel dichterbij was. Op 11-jarige leeftijd 

kwam ik in het C-elftal samen met jongens als Rien Luch-

tigheid, Richard Teekens, Ton van der Helm, Rob Stigter en 

ga zo maar door. Later kwamen daar nog Theo Lam en Ron 

van der Lubbe bij, mensen met wie ik nog steeds bevriend 

ben. De eerste wedstrijd was tegen DSO, die wonnen wij 

met 13-1 en ik maakte twee doelpunten. Het elftal was een 

echte vriendenclub en we zijn jaren bij elkaar gebleven, we 

zochten elkaar ook op buiten het voetbal en gingen ook 

samen op vakantie. Onder de bezielende leiding van Leo 

van Venrooy wonnen we vele prijzen, een mooie tijd.’’

Wat waren jouw hoogtepunten?

,,De promotie met het eerste elftal van de HVB naar de 

KNVB staat hoog op mijn lijstje. De ontvangst op het ge-

meentehuis, aansluitend een receptie, het was echt indruk-

wekkend. Daarnaast zijn er de vele kampioenschappen met 

lagere elftallen waarbij we met een platte kar door het 

dorp reden.’’

Zijn er ook dieptepunten?

,,Op een doordeweekse dag moesten wij een oefenwed-

strijd spelen tegen ADO Den Haag. Ik was verhinderd en 

in mijn plaats ging mijn zwager Erik van Houten mee. Tot 

overmaat van ramp scoorde hij in die wedstrijd tegen ADO 

en dat hoor ik nog bijna elk weekend.’’

Waarom ben je sponsor geworden?

,,Toen ik eind jaren 80 ondernemer werd, begon ik met de 

verkoop van FREE voetbalschoenen. Veel spelers van SV 

Nootdorp liepen destijds op mijn schoenen, dus is het lo-

gisch dat je wat terug wilt doen voor de club. Helaas ging 

het merk al vrij snel failliet en via allerlei omzwervingen 

ben ik in de telecommunicatie gerold en daar zit ik nog 

steeds in.

Waar mogelijk heb ik SV Nootdorp altijd gesponsord: 

shirtsponsor, trainingspakken, jeugd, reclameborden, herfst- 

kamp en ik ben zelf ook een paar jaar hoofdsponsor ge-

weest. Ik zit nu al jaren bij de businessclub VVSV en dat 

bevalt prima.’’

Wanneer kunnen we jou bij SV Nootdorp zien?

,,Ik probeer alle thuiswedstrijden van het eerste elftal te 

kijken en na afloop een biertje te drinken met leeftijdsge-

noten. Niet zelden probeer ik dan aan het eind van de dag 

de hoofdtrainer nog wat adviezen te geven voor de volgen-

de wedstrijd, ha ha.’’

Voor meer info over de diensten:

Haagcom Bedrijfstelecommunicatie

Reflectiestraat 55, Nootdorp

www.haagcom.nl

Deze keer in de rubriek ’Bekende Nootdorper’ Stefan 

Peschel, oud-speler en zeer gewaardeerd sponsor.

Foto en tekst: Sander Jansen

Stefan PeschelStefan Peschel
Huiselijke, sfeervolle locatie in uw eigen dorp.

Voor een waardevol afscheid met zorg en respect 
afgestemd op ieders persoonlijke wensen. 

24 uurs uitvaartsuites beschikbaar
Uitvaartcentrum ’t Veenhuys, NootdorpUitvaartcentrum ’t Veenhuys, Nootdorp

www.vdhuz.nl
Veenweg 14 - Nootdorp
015 310 16 43

Laan van Ambacht 19
2631 RJ Nootdorp

E-mail: info@vanopzeelandtechniek.nl
Telefoon: (088) 303 2000

HET JUISTE 
GEREEDSCHAP 
VOOR AL UW 
KLUSSEN

www.vanopzeelandtechniek.nl
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ADRESSEN van de tegenstanders
Eerste klasse A, seizoen 2022 - 2023

      VERENIGING ADRES TELEFOON SHIRT BROEK KOUS

            
            SV Den Hoorn

Zuidhoornseweg 4
2635 DJ Den Hoorn

015 261 4973 Rood, Wit Wit Wit

            DHC
Sportring 2
2616 LK Delft

015 212 0166
Groen, 
Zwart

Wit
Groen, 
Zwart

            SV Die Haghe
Wijndaelerweg 9
2554 BZ Den Haag

070 323 5178 Wit Zwart Wit

            SV DSO
Hildarlaan 1
2739 BT Zoetermeer

079 331 5591
Groen, 
Rood

Wit Wit

            Forum Sport
Prins Bernhardlaan 242
2273 BP Voorburg

070 386 4302
Blauw. 
Donker 
blauw

Blauw Blauw

            SV Honselersdijk 
Strijphorst 2
2675 WN Honselersdijk

0174 626 272 Oranje, Wit Wit Blauw

            HVV 
Van Hogenhoucklaan 37
2596 TA Den Haag

070 324 8361 Geel, Zwart Zwart
Geel, 
Zwart

            UVS
Oegstgeesterweg 4B
2334 BZ Leiden

071 517 4083 Blauw, Wit Wit Zwart

            Valken ‘68
Duyfraklaan 9 TO
2235 SL Valkenburg

071 401 3214 Geel, Rood Rood Geel

            VELO
Noordweg 26
2291 EE Wateringen

0174 292 696 Groen Wit Groen

            Voorschoten ‘97
Weddeloop 6
2253 ST Voorschoten

071 561 4863
Geel, 
Groen

Groen Geel

            VUC
Het Kleine Loo 1
2592 BW Den Haag

070 385 8018 Wit, Zwart Zwart
Wit, 
Zwart

            SV Wippolder 
Rijksstraatweg 9
2628 GZ Delft

015 256 7021 Wit, Blauw Wit
Wit, 
Blauw 

Mike Snaaijer: ,,Ik ben 47 jaar, de meeste kennen mij inmid-

dels wel binnen de club. Ik loop hier al een tijdje rond en 

woon inmiddels alweer 13 jaar in Nootdorp. Ben sinds vier 

jaar als bestuurslid actief binnen onze vereniging. Mijn zoon 

voetbalt dit jaar in de JO18-1.’’

Dirk van der Kooij: ,,Ik ben gepensioneerd en loop vanaf 1972 

al bij de club. Ik heb aan diverse functies invulling gegeven, 

onder meer: jeugdbestuur, jeugdtrainer, schoonmaakploeg 

en bardiensten. Sinds vorig seizoen is daar ook nog het draai-

en van de zogenaamde Zaterdagdienst bijgekomen.’’

Wat doet de Sponsorcommissie?

We zijn altijd druk op zoek naar nieuwe sponsoren die binnen 

de vereniging een sponsorbijdrage willen leveren middels een 

reclamebord langs het veld, een banner aan de ballenvanger, 

een sponsor op een shirt van een team, een nieuw lid van 

de club van 100 of een nieuw lid binnen de Vrienden van SV 

Nootdorp, oftewel de Business Club van de vereniging.

  

Alle sponsorgelden komen ten goede van de club, zoals bij 

elke club of elk huishouden ben je soms aan het sparen voor 

iets nieuws. Of dit nu een nieuwe opzet is om de EHBO binnen 

de club rond te krijgen, of nieuwe ballen, omdat het seizoen 

weer gaat beginnen, of een nieuwe schoonmaakmachine of 

trainingsmaterialen voor de jeugd, het geld gaat altijd op. 

 

Mike vervolgt met uit te leggen dat er afgelopen jaar vanwe-

ge de bezetting wat minder acties hebben plaatsgevonden. 

Wel is er voor de eerste maal afgelopen seizoen een sponsor-

lunch georganiseerd. Dat mocht gelukkig ook weer na de co-

ronaperiode. Alle sponsoren werden hiervoor uitgenodigd. 

Of je nu bordsponsor, shirtsponsor, Club van 100-lid of lid van 

de VVSV was, iedereen was welkom. Hiermee geef je wat te-

rug aan die sponsoren, vult Dirk aan.

De Club van 100, wat is dat?

Dirk geeft aan dat de Club van 100 een club mensen is die 

middels een kleine donatie de club wi steunen. Voor 75 euro 

per jaar wordt je naam vermeld bij de mooie ‘Club van 100’ 

bord in de kantine. De club heeft op dit moment 100 plaatsen 

waarvan de helft nu gevuld is.

Hoe word ik sponsor en wat heeft mijn bedrijf hier aan?

Mike geeft aan dat actuele informatie vermeld staat op de 

website, maar leuker is het om een van de vier heren direct 

aan te spreken als ze op de club rondlopen. Een e-mail sturen 

naar ‘sponsorcommissie@svnootdorp.nl’ om een afspraak te 

maken voor een persoonlijk gesprek is altijd mogelijk. In dat 

gesprek leggen we uit wat de diverse mogelijkheden zijn.

Wat heeft je bedrijf eraan om onze club te sponsoren?

Naast het feit dat het ook een groot deel om de gunfactor 

gaat, denken we ook echt wel dat je exposure hebt. We 

hebben veel (jeugd)teams die in de regio spelen, maar ook 

daarbuiten, dus als shirtsponsor zou dit wel eens een mooie 

manier kunnen zijn om naamsbekendheid te krijgen. Verder 

hebben we inmiddels alweer twee jaar een mooi vernieuwd 

hoofdveld waar we veel mooie bordsponsoren aan de bin-

nen- en buitenzijde hebben hangen. 

Wat is de VVSV?

Deze afkorting staat voor de Vrienden Van SV Nootdorp, ook 

wel de Business Club genoemd. De VVSV bestaat alweer 25 

jaar. Deze mijlpaal gaan we zeker vieren. De VVSV-leden ko-

men ongeveer tweemaal per jaar bij elkaar om iets leuks te 

ondernemen. De VVSV is altijd op zoek naar uitbreiding van 

het aantal leden, dus als je daar wat meer informatie over 

wilt hebben, neem contact op. We zijn binnen de Sponsor-

commissie ook altijd op zoek naar enthousiaste mensen die 

ons team willen ondersteunen. 

DE SPONSORCOMMISSIE
De sponsorcommissie binnen SV Nootdorp bestaat uit vier per-

sonen: Sander Jansen, Mike Snaaijer, Dirk van der Kooij en Rob 

Lindeman. Tijd voor een nadere kennismaking met twee van de 

heren van deze commissie.
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Iedereen die via de Hofweg Nootdorp in- of uitgaat, rijdt 

langs het opvallende gebouw met de grote rode letters 

‘TASSERON’ aan de voorgevel. Maar de voorbijganger zal 

zich ook wel eens hebben afgevraagd: wat is dat eigenlijk 

voor een bedrijf? Dat ga ik vragen aan Patrick Brouw, me-

dewerker van Tasseron en een graag geziene gast bij SV 

Nootdorp, zowel in het veld als scheidsrechter als buiten het 

veld als toeschouwer. Patrick is alweer tien jaar werkzaam 

binnen Tasseron als Key Account Manager en is verantwoor-

delijk voor alle inkomende en uitgaande orders. 

Foto en tekst: Mike Snaaijer

Patrick, wat is Tasseron voor een bedrijf?

,,Tasseron heeft zich sinds 1980 gespecialiseerd in het ont-

wikkelen en produceren van temperatuursensoren, rege-

lingen, elektronica en kabelassemblage. Het is een echt fa-

miliebedrijf. Met onze eigen ontwikkelingsafdeling zoeken 

we altijd naar de beste toepassing voor de klant. We helpen 

onze klanten met hun gewenste, en zeker tegenwoordig 

ook absoluut benodigde, productoptimalisatie. Zo dragen 

we onder meer bij om het energieverbruik terug te dringen.’’

,,In 2021 hebben we hier in Nootdorp meer dan 6.750.000 

sensoren gemaakt die we over de gehele wereld verzenden. 

Onze grootste klanten zijn fabrikanten van verwarmings-

ketels, warmtepompen, airco’s en luchtventilatiesystemen. 

Bijna in ieder huishouden kan je wel een sensor vinden die 

oorspronkelijk in Nootdorp gemaakt is. Ook maken we te-

genwoordig veel nieuwe hoogwaardige sensoren, denk aan 

CO2, vocht en temperatuur gecombineerd in één sensor. Ten 

slotte noem ik nog onze tuinbouw kant: we maken toepas-

singen die in kassen worden gebruikt zoals geautomatiseer-

de mengkranen en meetbuizen. Zo’n beetje alle grotere 

tuinbouwinstallateurs zijn klant bij ons voor diverse produc-

ten. Er gebeurt genoeg bij ons.’’

,,Het bedrijf is opgericht in 1920 en heeft inmiddels onge-

veer 120 medewerkers in dienst, verdeeld over drie locaties. 

In Nootdorp zijn ongeveer 70 mensen werkzaam. Het hoofd-

kantoor van Tasseron is in 2008 vanuit het Forepark naar het 

Ambachtshof in Nootdorp verhuisd. Naast Nootdorp hebben 

we een locatie in Roermond, waar we ons voornamelijk be-

zighouden met kabelassemblage. In 2004 heeft Tasseron de 

grote stap gemaakt om aan de andere kant van de Atlan-

tische oceaan, in Pennsylvania (USA) een derde kantoor te 

beginnen. Dit kantoor voorziet het Amerikaanse markt van 

onze producten.’’

Welke Link heeft Tasseron met SV Nootdorp?

,,Inmiddels kan je wel stellen dat Tasseron een gevestigd 

Nootdorps bedrijf is geworden. We willen dit ook naar bui-

ten uitstralen en proberen daarom de connectie met de 

Nootdorpers te maken en te behouden. SV Nootdorp is een 

gezellige voetbalclub, met een rijke historie en met veel ech-

te Nootdorpers als leden. Tasseron heeft ervoor gekozen om 

bij te dragen aan de sport in Nootdorp. Omdat ik mij al een 

aantal jaren inzet als vrijwilliger binnen de club heeft Tasse-

ron ervoor gekozen om lid te worden van de businessclub 

van SV Nootdorp.’’

Wil je verder nog iets melden?

,,Zoals bijna elk bedrijf is ook Tasseron op zoek naar enthou-

siaste nieuwe medewerkers. Mocht je geïnteresseerd zijn, 

stuur dan gerust een e-mail naar Jobs@tasseron.nl of spreek 

mij gewoon aan op de club. Juist rondom de wedstrijden kan 

je in een businessclub als de VVSV dit met elkaar bespreken 

en elkaar helpen, daar waar nodig. Ik hoop aankomend sei-

zoen de directie van Tasseron een keer zover te krijgen om 

te komen kijken bij een leuke thuiswedstrijd van het eerste 

elftal en na afloop van de wedstrijd gezamenlijk een hapje 

en een drankje te doen aan de boven-bar.’’

VVSV-LID UITGELICHT
Tasseron

Ford
Specialist

vankleefoptiek.nl

Winkelcentrum Parade
Korte Baan 19 Nootdorp

 Al ruim 10 jaar uw adres voor

Volg ons opOogadvies, brillen en contactlenzen.

Persoonlijk 
oogadvies

Merk-
monturen

Kinder-
brillen

Contact-
lenzen

Topmerken 
zonnebrillen 

(ook op sterkte)

High Tech 3d 
oogmeting & 
multifocaal

voor ogen.voor ogen.
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Ja hoor, daar is hij dan... Björn Raven, momenteel vervult 

hij samen met Richard Urgert de rol van HJO (Hoofd Jeugd 

Opleiding). Het onder hun naam uitgegeven JOP (Jeugd Op-

leidingsplan) 2022/2025 geeft een duidelijke weergave van 

wat er bij de opleiding van de jeugd allemaal komt kijken 

met voornamelijk als doel om de ontwikkeling van de jeugd 

naar een hoger peil te brengen.

Björn Raven is inmiddels 47 jaar. Hij is getrouwd met Sabine, 

ze zijn in het kostbare bezit van drie kinderen: dochters van 

23 jaar en 13 jaar en een zoon van 16 jaar. Björn komt uit een 

gezin van eveneens drie kinderen. Hij heeft twee zussen. De 

verhouding vrouwen versus mannen heeft hij dus vanuit het 

ouderlijk huis netjes doorgezet.

Als geboren Hagenaar heeft hij vele omzwervingen gemaakt, 

maar is hij uiteindelijk geland in Leidschenveen. Daarnaast is 

hij een hondenliefhebber. Voor zijn werk pendelt hij meerde-

re dagen per week naar Rotterdam, waar hij al 25 jaar werkt 

bij Holland Casino als shift dealer tafelspelen.

Björn is van kinds af opgegroeid met voetbal en die sport 

heeft als een rode draad tot op de dag van vandaag zijn leven 

bepaald. Op de vraag waar Björn zelf gevoetbald heeft, kwam 

er een reeks voorbij waarvan ieders mond open zal vallen.

Ooit begonnen als 7-jarig jochie met het strikken van zijn 

veters bij de historische club sv Duinoord. Daarna op jonge 

leeftijd bij RVC Rijswijk gespeeld en vervolgens heeft hij vele 

jaren vanuit de jeugd in het betaald voetbal gezeten.

Na vier jaar bij Feyenoord gespeeld te hebben heeft Björn ook 

vier jaar onder contract gestaan bij PSV. Vervolgens speelde 

hij twee jaar bij FC Zwolle en twee jaar Dordrecht’90. Daarna 

heeft hij mooie jaren beleefd bij de amateurs van VV Katwijk 

waar hij in 2000 algeheel amateurkampioen van Nederland is 

geworden. Dat is op zich al een zeer respectabele voetbalcar-

rière. Maar er is meer! Hij heeft met Jong Oranje 31 interlands 

gespeeld en 2 keer een EK meegemaakt. Door een zware bles-

sure kwam er veel te vroeg een einde aan zijn carrière en is hij 

zich gaan richten op andere functies binnen de voetbalwereld. 

EVEN VOORSTELLEN...
Björn R aven &
   Niels van der Deijl
Door: Frans ter Linden

Björn loopt nu iets meer dan een seizoen rond bij SV en 

constateert dat er veel talent rondloopt binnen de jeugd-

opleiding. Ook staat er een ervaren goede groep aan 

jeugdselectie trainers, waar we blij mee zijn. Afgelopen 

jaar hebben we ook in de organisatiestructuur wat ver-

anderingen aangebracht om de eerste stappen te kunnen 

zetten. Er zijn verschillende jeugdselectie teams kampioen 

geworden. Wat de aantrekkingskracht voor ons als vereni-

ging alleen maar doet versterken in de regio. Door trans-

parant selectiebeleid te voeren en iedereen zich te laten 

ontwikkelen op zijn eigen niveau is onze doelstelling om 

binnen drie jaar eigen opgeleide talenten te laten door-

stromen naar senioren 1 en 023 en zo onze eigen identiteit 

als SV te kunnen waarborgen.

Björn heeft het erg naar zijn zin bij SV Nootdorp en is positief 

gestemd om gezamenlijk de doelen te kunnen bereiken met 

de jeugd.

Foto: Sander den Hollander

Foto: Sander den Hollander

Als jong mannetje kwam Niels van der Deijl jaren geleden 

binnen bij de jeugd van SV Nootdorp. Sinds kort is hij één 

van de aanspreekpunten van onze webcommissie. Deze 

commissie zorgt niet alleen voor het onderhoud en de ont-

wikkeling van de website, maar ook voor de social media, 

zoals Instagram en Facebook. Dat doet hij samen met Ralph 

Blokker, Lei Wan en Dennis Heijmans. Onlangs hebben zij 

een nieuwe lay-out geïmplementeerd, die de website een 

stuk overzichtelijker maakt.

De geboren Hagenaar kwam in 2003 samen met zijn ouders 

en zusje naar Nootdorp. Naast een korte periode tennis en 

badminton is voetbal al snel zijn passie geworden. De locatie, 

het complex, het feit dat SV een zaterdagvereniging is en de 

vrienden van school hebben Niels doen besluiten om in 2006 

in de F6 bij SV Nootdorp de voetbalschoenen aan te doen. 

Daar heeft hij meerdere jaren training gehad van Gerard 

Ruijgt. Na tussendoor ook nog een jaar gekeept te hebben, 

was hij in zijn jeugd vooral te vinden op het middenveld.

Na zijn middelbare schooltijd, bij Stanislas College Pijnacker, 

is Niels begonnen met de hbo-opleiding Business Studies bij 

Hogeschool InHolland. Waar hij na vier jaar afstudeerde in  

de afstudeerrichting Marketing. Naast school heeft hij zeven 

jaar bij Van der Valk Den Haag – Nootdorp gewerkt. Hier kon 

je hem meerdere avonden per week tegenkomen in de be-

diening. Na in juni 2020 te zijn afgestudeerd heeft Niels er-

voor gekozen om voor zichzelf te beginnen. Door Covid-19 

hadden veel bedrijven de behoefte om zich van in-store 

(deels) te verplaatsen naar online. Zo werd het ineens heel 

belangrijk om online nog beter zichtbaar en vindbaar te zijn. 

Deze kans greep Niels aan en zodoende begon hij onder de 

naam ‘Marketway’ deze bedrijven te ondersteunen met hun 

marketingactiviteiten. Naast het bouwen en onderhouden 

van websites, het uitvoeren van social media management en 

het schrijven van marketingstrategieën, is geen enkele vraag 

hem te gek. Niels richt zich dan ook niet tot één branche en 

geeft aan dat zijn portfolio erg divers is. Denk aan beveili-

gingsbedrijven, een schoonheidssalon, restaurants, installa-

tiebedrijven, supermarkten, een drukkerij en vele anderen.  

Ondertussen speelt Niels al een aantal jaar als rechtsback in 

een leuk seniorenelftal bij SV. Hoewel zij dit seizoen weer 

het derde zijn, werden zij vorig jaar als Senioren 4 kampioen. 

Het team bestaat uit jongens die veelal jaren bij SV Nootdorp 

voetballen. Naast voetbal heeft Niels een passie voor muziek 

en gaat hij graag padellen of golfen. Op de vraag ‘wat wil 

je later worden als je groot bent?’ komt er een overtuigend 

antwoord: ,,Een succesvol ondernemer en ik wil dat succes 

kunnen delen met anderen.”

Samen met het team van de webcommissie heeft hij een doel 

voor ogen, namelijk meer online verbondenheid creëren tus-

sen de club en alle leden en betrokkenen. Om deze online 

verbondenheid te realiseren wordt social media nog vaker 

ingezet om alle nieuwtjes en updates over de club te delen. 

Het valt de webcommissie ook op dat veel teams hun eigen 

social media profielen beginnen. De commissie vindt dit een 

hartstikke goed initiatief en wil alle teams aanmoedigen om 

de club zoveel mogelijk te taggen in de berichten. De web-

commissie werkt daarnaast ook volgens het motto ‘content 

voor leden en door leden’. Is er een team kampioen gewor-

den, staat er een belangrijke wedstrijd op het programma of 

is je team op zoek naar nieuwe teamleden? Deel dit dan met 

de webcommissie zodat zij dit online kunnen plaatsen. 

Kennismaken met Niels? Dan kan je hem bereiken via niels.

vanderdeijl@marketway.nl of spreek hem aan op de club.
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EERSTE KLASSE B, SEIZOEN 2022 - 2023

INFORMATIE OVER
DE TEGENSTANDERS

UVS
Leiden

Opgericht in: 1914
Trainer: Kevin Krishan
Vorige competitie: 2e klasse

SV Den Hoorn
Den Hoorn

Opgericht in: 1952
Trainer: John Hage
Vorige competitie: 1e klasse

DSO
Zoetermeer

Opgericht in: 1928
Trainer: Bert de Best 
Vorige competitie: 2e klasse

VUC
Den Haag

Opgericht in: 1909
Trainer: Rob de Lange 
Vorige competitie: 1e klasse

Forum Sport
Voorburg

Opgericht in: 1998
Trainer: Bas Stefens
Vorige competitie: 1e klasse

Voorschoten ‘97
Voorschoten

Opgericht in: 1997
Trainer: Jonathan Jonk
Vorige competitie: 1e klasse

Honselersdijk
Honselersdijk

Opgericht in: 1964
Trainer: Andre Lourens
Vorige competitie: 1e klasse

VELO
Wateringen

Opgericht in: 1930
Trainer: Kevin van der Geest 
Vorige competitie: 1e klasse

Die Haghe
Den Haag

Opgericht in: 1923
Trainer: Marcel Koning
Vorige competitie: 1e klasse

DHC
Delft

Opgericht in: 1910
Trainer: John de Letter
Vorige competitie: 1e klasse

Valken ’68
Valkenburg

Opgericht in: 1968
Trainer: Alan Campfens 
Vorige competitie: 1e klasse

HVV
Den Haag

Opgericht in: 1883
Trainer: André Wetzel
Vorige competitie: 2e klasse

Wippolder
Delft

Opgericht in: 1914
Trainer: Mark Moen
Vorige competitie: 2e klasse
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Het is alweer vijftien jaar geleden dat Leo bij onze mooie 

club speelde. Hij kwam destijds van Laakkwartier naar SV 

Nootdorp op voorspraak van Jack van Brummelen, zijn ma-

tje bij Lakwa.

Door: Rob Oostwouder

In die tijd kwam hij samen te spelen met jongens als onze hui-

dige voorzitter Sander Jansen, Jeroen van der Kooij, Jeroen 

van den Akker, René Schreuder et cetera. Leo speelde bij ons 

twee jaar in het eerste en nog een jaartje in het tweede.

Dat na zijn prachtige periode in het betaald voetbal. Leo ging 

al op zijn 15de van Laakkwartier naar ADO. Zijn toenmali-

ge trainer, Aad Mansveld, tipte ADO (toen FC Den Haag). Hij 

haalde al snel de selectie en speelde jaren in Den Haag. Later 

verkaste Leo nog voor twee jaar naar PEC Zwolle (het Den 

Haag van Overijssel) en speelde hij nog een korte periode 

voor FC Volendam.

Zoals gezegd kwam hij bij Nootdorp in een elftal met alle-

maal leuke gasten en beleefde hij nog veel plezier aan het 

mooie spelletje. Naast de trainingen en de wedstrijden op 

zaterdag werd er op vrijdagavond 7x7 gespeeld bij RKDEO. 

Legendarisch zijn ook de visnachten met Danny Wildschut,  

’s nachts in een tentje langs het water waar pizza’s en shoarma 

bezorgd werden.

Leo is ook trainer geweest bij SV Nootdorp, begonnen met de 

C-junioren, groeide hij mee met dit elftal via de B naar de A. 

Toen de toenmalige trainer van het eerste onenigheid kreeg 

met het bestuur is Leo nog ad interim-trainer van het eer-

ste elftal geweest. Samen met Peter Wauters, Pleun van den  

Akker en Wim Valkenburg behoedde hij SVN voor degradatie.

De mooiste herinneringen die Leo bewaart aan zijn voetbal-

carrière zijn zijn twee goals tegen PSV en het behalen van de 

finale om de KNVB beker.

Inmiddels doet Leo niets meer in de voetballerij. Hij is geluk-

kig getrouwd (alweer 32 jaar) met zijn Sylvia en geniet van 

zijn drie dochters. Doordeweeks is Leo te vinden bij Dura Ver-

meer, een van de grote bouwondernemingen in Nederland, 

waar hij het erg naar zijn zin heeft. In zijn vrije tijd volgt hij 

de voetballerij natuurlijk wel, maar hij gaat ook graag vissen.

Leo, we wensen jou en je gezin het allerbeste en hopen je 

nog vaak te zien bij onze mooie club.

VERHALEN UIT DE 
OUDE DOOS
LEO SCHELLEVIS

Foto: Rob Oostwouder

Laan van Ambacht 20
Nootdorp

06 - 30 54 19 95
06 - 46 11 30 60 

         Voor de complete verzorging     

                van bbq’s en partijen

Nu ook op onze locatie!

Meer info op www.bbq-specialistdevisser.nl
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VVSV LEDEN
De gezellige businessclub van SV Nootdorp 

LID WORDEN? 

mail naar
svbestuur@svnootdorp.nl

MARCEL
RIEDIJK

Sympathisanten:
Rob en Lianne Oostwouder

Maarten Post

Veilig en snel verhuizen
tegen een eerlijke prijs!

WWW.JSVERHUIZINGEN.NL

I N F O@ J S V E R H U I Z I N G E N . N L

V E R H U I Z I N G E N  + 3 1  ( 0 ) 6  3 0  9 6  1 6  2 9

O N T R U I M I N G E N  + 3 1  ( 0 ) 6  5 3  3 3  4 0  9 7 
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Door: Jan Kok

Peter, wie ben je en wat doe je?

,,Ik ben in 2008 in Nootdorp komen wonen met mijn Engelse 

vrouw en vier kinderen, van wie er drie bij SV Nootdorp heb-

ben gevoetbald. In het dagelijks leven ben ik Senior Purser bij 

de KLM, leidinggevende van het cabinepersoneel aan boord. 

Voordat mijn oudste zoon bij SV Nootdorp terechtkwam wa-

ren we een paar jaar verder. Hij was nog geen zes toen we 

hier gingen wonen. Een schoolvriendin van hem switchte van 

judo naar voetbal en daardoor leek het hem wel wat om te 

gaan voetballen. SV is minder dan een minuut fietsen voor 

ons, dus de keuze was snel gemaakt. Het was en is een leuke 

club met mooie faciliteiten en een heel goede sfeer. Natuur-

lijk wordt er van de ouders verwacht dat zij zich ook inzetten. 

Door mijn onregelmatige roosters was dat best wel moeilijk. 

Bovendien had ik niet enorm veel verstand van voetbal. Ik 

had zo’n vijftien jaar gehockeyd en, hoewel er natuurlijk 

overeenkomsten zijn, is dat toch echt een andere tak van 

sport. Ik ben wel een aantal keren mee geweest met Easter 

Open en dat is altijd weer een belevenis en heb ik met veel 

plezier gedaan.’’

Hoe ben je in de commissie Fairplay terechtgekomen?

,,In 2012 zocht de club vrijwilligers voor de Commissie Nor-

men & Waarden, nu beter bekend als FairPlay. Dat leek mij 

wel wat. De Commissie houdt zich bezig met het bevorde-

ren en bewaken van een goed en sportief klimaat bij onze 

club, door middel van het uitvoeren van activiteiten die ge-

richt zijn op preventie, maar ook zaken als de Verklaring om-

trent Gedrag (VOG) worden door FairPlay geregeld en daar-

naast wordt het bestuur geadviseerd over te nemen acties 

bij incidenten. Mijn hoofdtaak bij FairPlay is het voeren van 

gesprekken naar aanleiding van incidenten op en rond de 

velden waarbij spelers, maar ook soms coaches, ouders en 

scheidsrechters betrokken zijn. Bij mijn werk heb ik soms ook 

te maken met onbetamelijk gedrag en moet daar bij tijd en 

wijle ‘slecht nieuws gesprekken’ voeren. Vandaar dat ik juist 

dit ben gaan doen. Daarnaast hebben wij ons in de loop van 

de jaren beziggehouden met het maken van een beleidsplan 

en de Richtlijn Sancties, gebaseerd op het sanctiebeleid van 

de KNVB. Het doodtrappen van grensrechter Richard Nieu-

wenhuizen in 2012 heeft dit alles bespoedigd. Het is in ie-

der geval nuttig dat we een kader hebben waarop we terug 

kunnen vallen. Voor wie geïnteresseerd is: op de website van 

SV Nootdorp kan je onder het kopje FairPlay onze belangrijk-

ste documenten inzien. Overigens, FairPlay ‘straft’ niet. Wij 

zijn door het bestuur aangesteld om advies te geven, maar 

het bestuur is niet verplicht dat advies over te nemen. In de 

praktijk gebeurt dat meestal wel. De gesprekken die gevoerd 

worden, doen we altijd met z’n tweeën, de laatste jaren bijna 

altijd samen met Jan Kok. Advies om te straffen is niet direct 

onze insteek. Soms is het onvermijdelijk maar we willen het 

liefst dat iemand begrijpt dat bepaald gedrag niet thuishoort 

op en rond het voetbalveld. Dan hebben we eigenlijk ons 

doel al bereikt.’’

Hoe zie je de toekomst van de commissie Fairplay?

,,De laatste jaren is het verloop bij FairPlay groot geweest. We 

zijn dus hard op zoek naar nieuwe vrijwilligers die zich hier-

voor willen inzetten. Onze beleidsdocumenten dateren van 

2015 en 2016 dus het wordt hoog tijd dat deze weer een keer 

onder de loep genomen worden. Daarnaast: op de website 

staat dat gele en rode kaarten door de betreffende spelers 

betaald moeten worden. Tot nu toe worden deze uiteindelijk 

door de club betaald en dat is niet de bedoeling, want het is 

jaarlijks een behoorlijke kostenpost. Ook hier zal FairPlay zich 

mee bezig moeten houden. Er is dus genoeg te doen! De ko-

mende tijd wil ik bij FairPlay blijven. Het is altijd interessant 

en SV Nootdorp is toch ook mijn ‘cluppie’ geworden.’’

VRIJWILLIGERS
UITGELICHTPETER HYLARIDES VAN 

DE COMMISSIE FAIRPLAY

Foto’s: Sander den Hollander
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 24 september 
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC

 19 november 
Voorschoten’97
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport

 11 februari 
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC

 29 april 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
Forum Sport
DSO

 1 oktober 
VUC
Voorschoten’97
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport
DSO
Valken’68

 4 maart 
Voorschoten’97
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport
DSO
Valken’68

 13 mei 
Voorschoten’97
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn

 8 oktober 
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV

 10 december 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
Honselersdijk
Forum Sport
DSO

 26 november 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
Forum Sport
DSO

 18 maart 
Voorschoten’97
HVV
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport
DSO

 20 mei 
Valken’68
VUC
Voorschoten’97
Die Haghe
Honselersdijk
Forum Sport
DSO

 15 oktober 
Valken’68
Voorschoten’97
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport
DSO

 27 mei 
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn

 29 oktober 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder

21 januari 
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn

 1 april 
Voorschoten’97
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport

 5 november 
Voorschoten’97
HVV
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport
DSO

28 januari 
Valken’68
VUC
Voorschoten’97
Die Haghe
Honselersdijk
Forum Sport
DSO

 12 november 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
DSO

 15 april 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
DSO

 4 februari 
VUC
Voorschoten’97
Den Hoorn
Honselersdijk
Forum Sport
DSO
Valken’68

 22 april 
Voorschoten’97
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk

Wijzigingen voorbehouden.

- Voorschoten’97
- VUC
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn

- SV Nootdorp
- UVS
- VELO
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68
- DSO

- VELO
- Die Haghe
- DHC
- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS

- Honselersdijk
- Den Hoorn
- DHC
- HVV
- Wippolder
- Voorschoten’97
- Forum Sport

- VUC
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn
- Voorschoten’97

- Forum Sport
- UVS
- VELO
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68
- DSO

- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS
- Voorschoten’97
- Den Hoorn
- DHC

- Den Hoorn
- DHC
- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- Voorschoten’97
- Honselersdijk

- Valken’68
- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS
- VELO
- Die Haghe
- VUC

- Honselersdijk
- VELO
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport

- Wippolder
- SV Nootdorp
- VELO
- UVS
- Den Hoorn
- DHC
- HVV

- Voorschoten’97
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk

- Die Haghe
- VUC
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Voorschoten’97

- SV Nootdorp
- UVS
- Den Hoorn
- VELO
- DHC
- HVV
- Wippolder

- DSO
- SV Nootdorp
- UVS
- VELO
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68

- Die Haghe
- DHC
- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS
- VELO

- Voorschoten’97
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn
- DHC

- VUC
- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS
- VELO
- Die Haghe

- DHC
- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- Voorschoten’97
- Honselersdijk
- Den Hoorn

- VUC
- HVV
- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS
- VELO
- Die Haghe

- Voorschoten’97
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn
- DHC
- HVV

- Wippolder
- SV Nootdorp
- UVS
- VELO
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68

- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn
- DHC
- HVV
- Wippolder
- Voorschoten’97

 3 december 
Voorschoten’97
SV Nootdorp
Wippolder
HVV
DHC
Den Hoorn
Honselersdijk

- UVS
- VELO
- Die Haghe
- VUC
- Valken’68
- DSO
- Forum Sport

 25 maart 
Valken’68
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder

 11 maart 
VUC
Die Haghe
VELO
UVS
SV Nootdorp
Wippolder
HVV

- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn
- DHC
- HVV
- Voorschoten’97

- Valken’68
- DSO
- Forum Sport
- Honselersdijk
- Den Hoorn
- DHC
- Voorschoten’97

WEDSTRIJD
PROGRAMMA EERSTE KLASSE B

Wij zoeken een (TOP) keukenverkoper 
en een beginnend adviseur keukens

Scan QR voor meer info of kijk 
op www.koolschijn.nl/nl/vacatures

Showroom 
2500m2

Rotterdamseweg 352 
2628 AT DELFT 
Tel: 015 - 251 71 71

www.koolschijn.nl

Grootste collectie 
wand- en vloertegels! 

Meer dan 40 badkamer- 
opstellingen

Bel 
voor een 
afspraak! 
 

Bel 015-2517171 of 

mail info@koolschijn.nl 

voor een afspraak.

De mooiste                 keukens vindt u bij Koolschijn

Al meer dan 100 jaar kwaliteit!

• gerenommeerde keukenmerken 
• hoogwaardige kwaliteit  

en duurzaamheid 
• 24 opstellingen 
•  scherpe prijzen  
•  vrijblijvende offerte op maat  
•  onze montagedienst verzorgt 
   uw complete keukeninstallatie

KEUKENS 
OM JE 
IN THUIS 
TE VOELEN

Boezemweg 1, Pijnacker 
Tel. 015-3698688 
www.nivokeuken.nl

Populair, stoer... en lief! 
 
Mila Soft Olive, een passende naam voor een populair keukenprogramma, hier in een stoere opstelling. De softlak fronten 
hebben bijzondere eigenschappen als ultramatte uitstraling, voelen zacht en aangenaam aan, zijn anti-reflecterend en 
laten geen zichtbare vingerafdrukken zien. Verkrijgbaar in 12 kleuren. De glasdeuren hebben een 20 mm metalen kader 
in zwart rondom en ze zijn voorzien van horizontale en verticale roeden.

Simpelweg goed !

Maak 
alvast 
een 
afspraak! 
 

Bel 015-3698688 of mail 

info@nivokeuken.nl 

voor een afspraak.
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Foto: Sander de Hollander
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bedankje op zijn plaats voor de samenstellers, want het is een 

flinke klus om de vele wensen in te willigen.

Wat verder een trend is: dat spelers graag zelf bepalen in 

welk team en met wie ze willen spelen, hetgeen heel veel 

werk met zich meebrengt. Vroeger kreeg je een stencil (wie 

weet nog wat dat is?) in de bus en daar stond in waar je was 

ingedeeld, maar dat gaat tegenwoordig niet meer zo. Binnen 

de jeugdafdeling zijn we verder druk met het uitrollen van 

de VOG, opzetten interne EHBO en de registratie van de gele/

rode kaarten. Op de site staat al jaren vermeld dat iedere spe-

ler zelf voor de kosten opdraait, maar in de praktijk werd dat 

niet gedaan en daar komt nu verandering in en ontvangt de 

speler/speelster een brief met een betaalverzoek. Daarnaast 

zijn we druk bezig om de jeugd selectieteams wedstrijden 

van de niet selectie te gaan laten fluiten. Dit omdat we ook 

merken dat het steeds moeilijker is om een scheidsrechter 

aan te stellen. Al met al heel veel goede plannen. Dus wordt 

er een beroep op u/je gedaan, dan vertrouwen we erop dat 

er positief wordt gereageerd. Want samen zijn we de vereni-

ging. 

Ik wens iedereen een mooi, gezond en sportief seizoen toe.

Jan Kok

Voorzitter jeugdcommissie

We hebben weer een mooi seizoen achter de rug waarin 

door een recordaantal teams, zowel bij de selectie als bij 

de niet-selectieteams, een kampioenschap is behaald. Ook 

hadden we veel teams waar het lang spannend bleef en een 

kampioenschap op de valreep werd misgelopen, ook dat 

hoort ook bij voetbal. 

Mooi is ook om te zien dat er jeugdspelers de overstap naar 

de seniorenselectie hebben weten te maken. Het geeft aan 

dat de weg die we ruim tien jaar geleden zijn ingeslagen 

vruchten afwerpt en nu is het zaak om dit niveau vast te hou-

den of uit te breiden. Hiervoor hebben de HJO’s weer een 

goede trainersstaf weten samen te stellen. Daarnaast blijven 

we oog houden voor de niet-selectieteams, want die moeten 

ook lekker kunnen blijven voetballen en het maximale eruit 

zien te halen. Het is dan ook goed om te constateren dat er 

nu ook weer een niet-selectieteam is overgegaan naar de se-

nioren en als 23-2 gaat deelnemen aan de competitie. 

Na weer een door corona onderbroken seizoen kon er geluk-

kig weer volop getraind en gespeeld worden, hoewel je wel 

merkt dat velen tijdens corona een andere invulling hebben 

gegeven aan met name de zaterdag. Dat zagen we terug in 

het teruglopend aantal vrijwilligers, maar met dank aan de 

vrijwilligerscie zien we toch uiteindelijk weer een stijging 

door de gerichte actie om ouders langs de lijn te benade-

ren, want zonder vrijwilligers kunnen we echt niet veel. Een 

woord van dank is ook op zijn plaats aan Frank van der Kooij, 

die bijna een dagtaak heeft gehad aan het regelen van alles 

op het gebied van het wedstrijdsecretariaat, hij geeft in deze 

gids een klein inkijkje van wat er allemaal komt kijken als 

men op de valreep een wedstrijd afzegt. 

Wat in ieder geval makkelijker is, is de kleedkamerindeling 

want daarvan hebben we er nu voldoende en dat scheelt 

heel veel gepuzzel, hoewel het schoonmaken van de kleed-

kamers na afloop nog wel te wensen overlaat. Daar besteden 

we ook veel aandacht aan, want de groep vrijwilligers die 

alles schoonmaken op maandag en vrijdag moeten we wel 

in ere houden. Hetzelfde geldt voor het hoofdveld waardoor 

er meer getraind kan worden, hoewel het ook een hele klus 

is om ieder team twee keer te laten trainen. Ook hier is een 
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schoutentechniekgroep.nl

Tandtechniek

Dental Studio            
Rijswijk b.v.

Da Costalaan 59  |  2281 SE Rijswijk  |  Tel: 070 319 1846

www.dentalstudiorijswijk.nl

Al meer dan 35 jaar 
dé specialist voor 
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Magnolialaan 3

2641 CL - Pijnacker

06-21253814

chrisdevreede75@hotmail.com



PRESENTATIEGIDS PRESENTATIEGIDS2022 - 2023 2022 - 202328 29

24 september SV Nootdorp - DSO OVG Vermogensbeheer 

8 oktober SV Nootdorp - Honselersdijk Arcobouw 

29 oktober SV Nootdorp - DHC Dijksman & Kruiper 

  Bedrjfsmakelaars Taxateurs  

12 november SV Nootdorp - Wippolder Zomerschoe Project-en 

  Woninginrichting  

3 december SV Nootdorp - VELO RW Repair BV

21 januari SV Nootdorp - VUC   JS Verhuizingen    

11 februari SV Nootdorp - Forum Sport LDM Cleaning Services 

11 maart SV Nootdorp - Den Hoorn 1837 Grand Café

25 maart SV Nootdorp - HVV de Groot taxaties

15 april SV Nootdorp - Voorschoten ’97 TD Transport en dienstverlening

22 april SV Nootdorp - UVS Verboon Persluchtinstallaties

13 mei SV Nootdorp - Die Haghe Autobedrijf Steeneveld

27 mei SV Nootdorp - Valken ’68 Technisch Adviesburo P. Janssen

  

BALSPONSOREN
SEIZOEN 2022 - 2023

VOORDELIGE OPSLAGRUIMTE NODIG?

MAAK GRATIS GEBRUIK VAN DEZE AANHANGWAGEN!

GILDEWEG 12 | NOOTDORP | TEL. 015-3614392
WWW.DEKONING-SELFSTORAGE.NL

VOORDELIGE OPSLAGRUIMTE NODIG?

MAAK GRATIS GEBRUIK VAN DEZE AANHANGWAGEN!

GILDEWEG 12 | NOOTDORP | TEL. 015-3614392
WWW.DEKONING-SELFSTORAGE.NL

Op zoek naar
opslagruimte?

Wij verhuren ook
kantoorruimte! 

Al vanaf 15m2

Voor iedereen een ruimte op maat bij 
de Koning Self-Storage! 
Flexibele opslag: u bepaalt hoeveel, wanneer en  
hoelang u huurt. Al vanaf 1 maand. En u kunt 
tussentijds kosteloos en onbeperkt wijzigen 
naar een grotere of kleinere unit.

Bij inlevering van deze BON 
betaalt u de eerste maand de 
helft van de huurprijs*
*bij een minimale huurtermijn van 3 maanden



Huren vanaf € 40,-

L.T.M. Wortel accountant/administratieconsulent
C.A.A. Mooijman relatiebeheerder

bezoekadres Hofweg 11, 2631 XD  Nootdorp
postadres Postbus 9, 2630 AA  Nootdorp

telefoon (015) 310 85 41
e-mail info@mooijman-acc.nl

internet  www.mooijman-acc.nl

Onze dienstverlening bestaat o.a. uit:
 Ϗ  beoordelen en inrichten van administraties
 Ϗ  samenstellen van jaarrekeningen
 Ϗ  belastingaangiften en adviezen
 Ϗ  verzorgen van en het adviseren inzake  

 salarisadministraties

Lid NBA   

Burg. G.J.F. Tijdemanstraat 9 • 2631 RE  Nootdorp •  Tel. 015 3106903

www.oostambacht.nl

• taxatie/expertise

• spuitwerk

• autoschade

• laswerk

• vrijblijvende prijsindicatie

• vervangend vervoer
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Door: Lars Omloo

Sander Jansen kijkt op deze zwoele zomeravond om zich 

heen. Hij zit naast een dug out op het hoofdveld van SV 

Nootdorp. ,,Ik kan hier zo van genieten, als ik dan de kan-

tine zie, de sporthal, de nieuwe kleedkamers, de tribune, 

al die reclameborden van onze trouwe sponsoren. Ja, dan 

ben ik heel trots. Wat een mooie club hebben we toch.’’

Op het veld voor hem traint de A-selectie in de aanloop 

naar het nieuwe seizoen. De sfeer is ontspannen, iedereen 

heeft zichtbaar zin in het nieuwe seizoen. Jansen maakt 

nog even een dolletje met hoofdtrainer Marco Jalink. 

Diens ploeg liep vorig seizoen net promotie naar de hoofd-

klasse mis, na de dramatische nederlaag in de finale van 

de play-offs tegen Barneveld (1-0). Jansen heeft nog altijd 

een rotgevoel over die wedstrijd, die buiten de lijnen uit 

de hand liep door wangedrag van toeschouwers. ,,Ik was 

doodziek van wat er gebeurde en van de nederlaag. We 

waren heel dichtbij promotie. Maar misschien is het uitein-

delijk wel beter dat we niet promoveerden. We komen nu 

in een ontzettend leuke eerste klasse, met heel veel regio-

clubs. Speel je tegen SDC Putten, dan komen ze met hoog-

uit 20 supporters. Nu verwachten we er veel meer, met al 

die fantastische derby’s. Dat brengt veel gezelligheid met 

zich mee en het is natuurlijk ook voor de kantineomzet.’’

Jansen is fanatiek supporter van het eerste, soms is hij zelfs 

zo betrokken dat hij niet durft te kijken tijdens de wedstrij-

den, al is hij er wel altijd bij. Ook andere teams volgt hij 

trouw, want een club is meer dan alleen het eerste elftal, 

beseft de voorzitter maar al te goed. Het niveau waarop de 

hoofdmacht speelt is voor hem dan ook niet zaligmakend. 

Zijn missie is vooral dat er een eerste elftal ontstaat met 

een herkenbaar Nootdorps gezicht. ,,We hebben vorig jaar 

nadrukkelijk gekozen voor een beleid waarbij we meer 

eigen jongens in het eerste team willen zien. Daar horen 

helaas ook bepaalde keuzes bij die niet iedereen op het 

moment kan waarderen. Maar ik kijk naar de langere ter-

mijn. Het kan, kijk maar naar Joey van Maaren (zie foto’s), 

die al meerdere seizoenen deel uit maakt van ons vlaggen-

schip en het heel goed doet. Ik geloof heilig in de visie die 

we met selectiemanager Yannick Blom hebben vastgelegd. 

Volgend jaar krijgen we een heel sterke onder-19, daar 

gaan we ook de vruchten van plukken. Als er elk jaar één 

nieuwe speler uit de jeugd doorschuift naar het eerste, zou 

dat mooi zijn. Dat we over een jaar of vier gewoon mini-

maal vijf jongens uit de eigen jeugd erbij hebben zitten.’’ 

Dat is makkelijker gezegd dan gedaan, weet ook Jansen. 

,,Het heeft zeker tijd nodig. De stap van de jeugd naar de 

eerste klasse is heel groot. Fysiek wordt er ineens zoveel 

meer van je gevraagd. Daarom zijn de onder 23-teams ook 

belangrijk, dat kunnen sommige jongens eerst wennen aan 

de overstap. We zijn jaren geleden al begonnen met het 

aanstellen van goede trainers voor onze selectieteams en 

tevens nieuwe Hoofd Jeugd Opleidingen. Deze borduren 

verder op wat Rob en Thierry zijn begonnen. We zien nu 

al dat onze jeugdteams het hoogst spelen in het dorp. Dat 

jeugdspelertjes dus niet meer weggaan om hoger te kun-

nen voetballen, maar juist naar ons toe komen. Daar zijn 

we trots op. Over een tijdje hopen we dat nog meer terug 

te zien in ons eerste elftal, met veel jongens uit de buurt. 

Dat is ook leuker voor de toeschouwers uit Nootdorp, want 

dan dan ze meer bekenden op het veld. Desnoods spelen 

we dan maar een keertje in de tweede klasse, al wil je na-

tuurlijk altijd winnen. Maar als een eigen speler 5 procent 

minder is dan een jongen van buitenaf, kiezen we voor de 

eigen jongen. En áls er toch iemand van een andere club 

komt, kijken we goed of hij wel bij ons past. Momenteel 

ben ik zeer content met onze huidige selectie. We willen in 

ieder geval geen goudzoekers. Dat is zeker voor de lange 

termijn niet goed. Wat je gelukkig wel ziet is dat spelers 

van buitenaf vaak lang bij SV Nootdorp blijven.’’

Jansen speelde zelf meer dan tien jaar in het eerste van de 

club die hij intussen door en door kent. Hij is nu vijf jaar 

voorzitter. Toen de Nootdorper destijds werd gevraagd of 

hij preses wilde worden, zeiden ze: ’dat kost je ongeveer 

twee uurtjes tijd per week’. Dat bleek echter een veelvoud 

te zijn bij een club die in korte tijd is gegroeid van 500 naar 

dik 800 leden. Jansen: ,,Ja, er gaat heel veel tijd in zitten, 

maar ik vind het nog steeds heel leuk om te doen, mede 

dankzij een grote groep betrokken vrijwilligers. Daar drijft 

de vereniging op. Wat dat betreft zijn we nog een echte 

dorpsclub. Het liefst ga ik nog een jaar of drie tot vier door. 

Het zou mooi zijn als ons nieuwe beleid dan goed zicht-

baar is bij het eerste elftal. Dat zou een prima moment zijn 

om het stokje over te dragen. Dan ben ik acht á negen jaar 

voorzitter geweest en zou het goed zijn als er weer een 

ander komt met frisse, nieuwe ideeën. Maar zover is het 

nog niet, ik heb zin om er ook komende tijd weer keihard 

tegenaan te gaan.’’

Voorzitter Sander Jansen van SV Nootdorp weet precies wat 

hij wil: een A-selectie met minimaal vijf spelers uit de eigen 

kweek. Over een jaar of drie, vier moet het zover zijn. ,,Als 

er elk jaar één nieuwe speler doorschuift, zou dat mooi zijn.’’

MEER EIGEN JEUGD IN HET EERSTE

DE MISSIE VAN 
SANDER JANSEN
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Voor de thuiswedstrijden proberen we zoveel mogelijk 

wedstrijden te voorzien van een scheidsrechter vanuit de 

vereniging. We hebben een groep scheidsrechters hiervoor 

beschikbaar. Zij doen dit allemaal vrijwillig en zijn dus niet 

iedere zaterdag beschikbaar om een wedstrijd te fluiten. Het 

afgelopen seizoen heeft wel duidelijk gemaakt dat de groep 

met scheidsrechters te klein is. Dit is dan weer een vervelende 

mededeling voor de leiders van de teams, ze moeten dan zelf 

op zoek naar een scheidsrechter of moeten zelf de wedstrijd 

gaan fluiten.

Het is jammer dat er vanuit de jeugd geen nieuwe aanwas 

is voor het fluiten van wedstrijden. Zeker de oudere jeugd 

zou prima in staat moeten zijn om wedstrijden op het halve 

veld te fluiten, voordat ze zelf een wedstrijd gaan spelen. 

Voor mij is dit komend seizoen een van de belangrijkste aan-

dachtspunten om de scheidsrechtersgroep te vergroten.’’

ACHTER DE SCHERMEN

Door: Jan Kok 

Hoi Frank, stel je even voor…

,,Mijn naam is Frank van der Kooij, 47 jaar oud en woonach-

tig in Nootdorp. In het dagelijks leven ben ik werkzaam in de 

ICT. Ik heb in mijn jeugd altijd bij SV Nootdorp gevoetbald. 

Na de eerste jaren in de senioren was het voor mij niet meer 

te combineren met mijn werk op zaterdag. Zodoende ben ik 

hiermee gestopt en een aantal jaar niet meer bij de club ge-

weest. In 2013 wilde mijn oudste zoon Jurre graag gaan voet-

ballen. Aangezien mijn opa één van de oprichters is geweest 

van SV Nootdorp was het geen moeilijke keuze bij welke 

club Jurre zou gaan voetballen. Naast mijn opa hebben ook 

mijn vader Aad en mijn oom Koos altijd bij SV rondgelopen 

alsof het hun tweede huis was. In 2015 is ook onze jongste 

zoon Fedde begonnen met voetballen. Bij beide jongens heb 

ik regelmatig training gegeven. Training geven heb ik altijd 

met veel plezier gedaan tot ik september 2018 een beroerte 

heb gekregen en daardoor noodgedwongen hiermee moest 

stoppen.’’

Hoe ben je in het wedstrijdsecretariaat beland?

,,Omdat ik me betrokken voelde bij SV Nootdorp wilde ik wel 

iets blijven doen. Na een gesprek met Jan Kok waren we er 

snel uit en ben ik gaan helpen bij het wedstrijdsecretariaat. 

Ik werd contactpersoon voor de oefenwedstrijden. Hierbij 

kijk ik of er ruimte is om te spelen en zorg zo nodig voor 

een scheidsrechter. De overige werkzaamheden bij het wed-

strijdsecretariaat doe ik samen met Jan Kok en John Smits.’’

Kun je kort omschrijven wat deze belangrijke job zoal met 

zich meebrengt?

,,Deze werkzaamheden verdelen we en zijn divers van aard. 

Zo heb je met veel mensen binnen en buiten de vereniging 

contact voor het verplaatsen van wedstrijden. We krijgen we-

kelijks verzoeken binnen om tijdstippen van wedstrijden aan 

te passen dan wel te verplaatsen naar een andere dag. Niet 

bij iedereen is bekend dat we tot acht dagen voor de wed-

strijd het tijdstip van een thuiswedstrijd kunnen aanpassen 

zonder toestemming van de tegenstander. Uiteraard moet er 

ook wel voldoende ruimte zijn op het sportpark om de wed-

strijd op een ander tijdstip te spelen. 

HET WEDSTRIJD-
SECRETARIAAT

Foto: Sander den Hollander

Fons van der Stap

Verlengde Spiegelmakersstraat 5 | 2645 LZ Delfgauw | Tel. 06 - 510 94 055 | www.projectzomerschoe.nl

Veilig en snel verhuizen
tegen een eerlijke prijs!
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Foto en tekst: Jeroen van den Akker

In het jaar dat Nederland zijn eerste WK-finale speelde, werd 

Rob Oostwouder lid van SV Nootdorp. Voor de jonge lezers 

van deze presentatiegids: het Nederlands elftal speelde zijn 

eerste WK finale in 1974.   

Hij verhuisde op 15-jarige leeftijd vanuit Voorburg naar 

Nootdorp, in de oude woning van Willem Zegwaard. Waar 

zijn vader bij Soet Auto’s aan de Molenweg (nu het Avalex 

terrein) geïmporteerde Amerikaanse auto’s verkocht. Rob 

voetbalde destijds bij De Valkeniers en later bij vv Wilhelmus. 

De kleedkamers waren toen nog niet zo chique als de nieu-

we kleedkamers bij ons. Er waren geen douches, maar grote 

melkbussen met koud water om je mee af te spoelen, maar 

volgens Rob werd je hier ook schoon van. Na de verhuizing 

naar Nootdorp was het logisch dat Rob bij de plaatselijke 

SV ging voetballen, zijn ouders waren van huis uit immers 

protestants, dus was er geen andere club mogelijk dan SV 

Nootdorp. 

We treffen Rob natuurlijk op de club. Zoals gebruikelijk op donderdagavond is hij druk in de weer en heeft hij diverse afspraken. 

Het kenmerkt Rob, een zeer betrokken bestuurslid (penningmeester) met een jarenlange staat van dienst binnen SV Nootdorp.

Rob kwam bij SV Nootdorp te voetballen in de A2, samen 

met jongens met bekende Nootdorpse namen zoals: Steene-

veld, Post, Bouwer, Vd Lubbe en Siepman. Ze reisden naar 

uitwedstrijden per brommer.  Zie de onderstaande foto van 

het jeugdprogramma november 1975.

Na kort in de senioren te hebben gevoetbald, maakte een 

zware knieblessure een einde aan de ‘voetbalcarrière’ van 

Rob. Zijn bestuurderscarrière was inmiddels gestart, want al 

op 18-jarige leeftijd trad Rob toe tot het bestuur. De toenma-

lige voorzitter André Greveling had Rob gevraagd ter onder-

steuning van Willem Aalbers op het gebied van kantineza-

ken. In die tijd was de benoeming van zo’n jong bestuurslid 

niet vanzelfsprekend. Voorzitter Greveling ging eerst bij de 

ouders van Rob op gesprek om te polsen uit wat voor nest 

Rob kwam en wat voor jongen hij was. Het bestuur bestond 

toen uit: 

• André Greveling

• Hans Post

• Arie Verboon

• Willem Aalbers

• Koos v/d Kooij

• Rob Oostwouder

• Leo van Venrooij 

Rob stond aan de basis van het damesvoetbal van SV Nootdorp. 

Al ging dat de eerste jaren met vallen en opstaan. De dames 

speelden eerst maar één wedstrijd per jaar (!) en dus was er de 

wens om vaker te kunnen spelen. Want ondertussen werd er 

al wel getraind, zonder dus te spelen. Daar kwam in 1985 ver-

andering in. Samen met Nico Post en later met Frans van Schie 

nam Rob het dameselftal onder zijn hoede en werd een succes-

volle periode van het damesvoetbal bij SV gestart en werd er 

met Westlandse teams (met name MVV’27) gestreden om kam-

pioenschappen. Enkele bekende namen van dat damesteam 

waren Miranda van Venrooij, Loes Bekkers, Lianne Oostwouder 

(inderdaad de vrouw van…) en Nathalie Lamens.   

PENNINGMEESTER ROB OOSTWOUDER

LANGDURIGE 
SAMENWERKING

Na de geboorte van dochter Roanne neemt Rob wat meer af-

stand van het voetbal en van de club. En komt hij een aantal 

jaren niet meer bij de club. 

Maar het bloed kruipt waar het niet gaan kan…. Want als 

Roanne gaat voetballen in een gemengd team, wordt Rob 

elftalleider. En zo raakt-ie langzaam maar zeker weer steeds 

meer betrokken bij de club. Zeker als ook zijn andere dochter 

Leonie samen met Roanne in het damesteam komt te spelen, 

staat Rob weer iedere zaterdag langs de lijn als vlagger en 

leider. Dit alles maakt dat Frits Lamens zijn kans schoon ziet 

en Rob vraagt om bestuurslid Rob Polderman als penning-

meester op te volgen. Rob hapt toe en wordt daarnaast ook 

bestuurslid van de VVSV, de businessclub van SV Nootdorp.  

Als iemand de ontwikkelingen van onze club van binnenuit 

heeft meegemaakt, dan is dat Rob wel. Hij is dan ook su-

pertrots op het feit dat de club een enorme ontwikkeling 

heeft doorgemaakt. Van een kampioenschap bij de HVB en 

de promotie onder Koos Stam naar de KNVB tot een stabiele 

eersteklasser. En dat we zijn uitgegroeid naar een grote ver-

eniging met een prachtige accommodatie, met uitstekende 

faciliteiten en een sterke organisatie. 

En dat ook de toekomst er rooskleurig uitziet, want er speelt 

inmiddels een behoorlijk aantal jeugdteams op divisieniveau. 

De enige kanttekening die Rob plaatst bij alle positieve ont-

wikkelingen is dat het ‘echte’ clubgevoel wel wat minder lijkt 

te zijn geworden.  

Na alle jaren van trouwe dienst kijkt Rob uit naar zijn ‘club-

pensioen’ en wil hij meer tijd besteden aan zijn kleinkinde-

ren. Op donderdagavond doet Rob dan ook niet meer ‘het 

licht uit’, want vrijdag is tegenwoordig opa-dag. Als we Rob 

ter afsluiting vragen naar een prognose voor het komende 

seizoen is zijn verwachting dat we bovenin meedraaien. En 

hoopt hij dat we met de regionale poule-indeling wekelijks 

veel publiek langs de lijn hebben staan.
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De Activiteiten Commissie (DAC) heeft als doel om voor de 

jeugd van SV Nootdorp, naast het voetballen, activiteiten te 

organiseren. De voetballers van alle teams worden daarbij 

gemixt om elkaar beter te leren kennen en zo de binding, 

zowel onderling als met de club, te vergroten. 

Door: Tamara Rob

De commissie streeft ernaar de activiteiten te organiseren 

zonder enige bijdrage in de vorm van geld van de ouders. 

Dit is bedoeld om de drempel voor activiteiten zo laag mo-

gelijk te houden en voor iedereen toegankelijk. Sponsoring 

is altijd welkom in elke vorm, dus denkend aan prijzen, eten, 

et cetera.

De activiteiten zoals kamp, Sinterklaas, vriendjes- en vrien-

dinnetjesdag worden op de site van SV Nootdorp in de agen-

da geplaatst en zullen ook worden bekendgemaakt op de 

website en social media kanalen van SV Nootdorp en door de 

flyers in de kantine. De DAC hoopt weer veel aanmeldingen 

te ontvangen voor alle activiteiten en er samen met jullie, 

onze stervoetballers, een onvergetelijk seizoen van te maken.

De Activiteiten Commissie bestaat uit Tamara Rob, Kimberley 

van Gils, Rina Kuiper, Marion Katje, Morene de Frel, Lisa 

van Gils, Max Kersbergen, Djonno Bosman en Naomi van  

Ravesteijn.

Op dit moment zijn er meerdere vacatures beschikbaar voor 

enthousiaste en actieve vaders, en natuurlijk ook moeders, 

die het leuk vinden om ons te ondersteunen bij niet-voetbal-

gerelateerde activiteiten. 

Denk jij dat je deze vader en/of moeder bent of kent, stuur 

dan een mail naar dac@svnootdorp.nl

Een sportieve groet van alle leden van De Activiteiten Com-

missie.

DE ACTIVITEITEN 
COMMISSIE
MEER DAN VOETBAL

Wie je ook bent, waar je ook vandaan komt: iedereen 
verdient de kans om het mooiste uit zichzelf te halen. 
Daarom bestaat gro-up. Hier creëren we samen met 
gezin en buurt een omgeving waarin kinderen van alle 
leeftijden kunnen groeien en ontwikkelen.

We zijn actief in kraamzorg, kinderopvang, buurtwerk, 
jeugdhulp en onderwijs. Voor elke stap in het groeipad 
van een kind, van zwangerschap tot zelfstandigheid.

kijk op gro-up.nl

Wij maken elke dag 
het verschil voor 
alle leeftijden

kortingscode:

svnootdorp

Dé wijnwebshop met keuze 
uit meer dan duizend wijnen 
van de beste kwaliteit. 

Bestel nu en profiteer van 
10% SV Nootdorp-korting!
U kunt onderstaande kortingscode 
onbeperkt gebruiken. 

Wilt u meer informatie over een bepaalde wijn 
of een suggestie voor een wijn? 
Neemt u gerust contact met ons op via 
info@evwines.nl Wij informeren u graag.

OPENINGSTIJDEN 
Ma. 13.00 - 18.00 uur
Di t/m do  09.00 - 18.00 uur
Vr: 09.00 - 20.00 uur
Za: 09.00 - 17.00 uur

FUTURO MANNENMODE
Ackershof 31 
2641 DZ Pijnacker 
t 015 - 361 74 48
futuromannenmode.nl - � �

PROFUOMO • ROY ROBSON • GABBA • REPLAY
AERONAUTICA MILITARE • CAVALLARO NAPOLI
HUGO BOSS • STATE OF ART • PIERRE CARDIN 
LACOSTE • ETON • DENHAM • BLUE INDUSTRY 
LEDÛB • GARDEUR • MEYER • TOMMY HILFIGER 
MILESTONE • R2 • THOMAS MAINE • DESOTO

DE NIEUWE  
NAJAARS 

COLLECTIE  
IS BINNEN
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Eén keer per jaar blikken we terug op het afgelopen seizoen en kijken we naar de hoogte- en dieptepunten. Daarom gaan wij 

in gesprek met hoofdtrainer Marco Jalink. In dit gesprek deelt hij zijn ervaringen tijdens het seizoen 2021-2022, bespreken wij 

de voorbereiding op het nieuwe seizoen en deelt hij zijn doelstellingen voor seizoen 2022-2023. Na twee door Covid-19 afge-

broken seizoenen kon het voorbije seizoen eindelijk volledig worden uitgespeeld. Wat werd het uiteindelijk een goed seizoen, 

met een tweede plaats in de competitie en het behalen van de finale van de nacompetitie. Een terugblik.

Door: Niels van der Deijl

Dinsdag 3 augustus 2021 begon voor het eerste elftal de voor-

bereiding op het nieuwe seizoen. Deze voorbereiding en de 

start bleken wisselvallig. Marco Jalink: ,,We hadden er nieuwe 

jongens bij en wisten niet hoe goed we waren. In de voorbe-

reiding verloren we daarom ook regelmatig. De start van de 

competitie was ook niet denderend, met drie punten uit drie 

wedstrijden. Tijdens die fase in het seizoen waren wij het nieu-

we systeem nog aan het trainen, achteraf bleek dit goed bij de 

spelers te passen.” 

Dankzij de samenwerking tussen spelers en staf en het aan-

passingsvermogen van de nieuwe spelers klom het 1ste al snel 

op naar de tweede plaats. ,,We wisten een goede serie neer 

te zetten en hadden geluk met weinig blessures, zo konden 

wij vaak in dezelfde samenstelling spelen.” Na de winterstop 

kreeg het team wel te maken met een dip. ,,We hadden wat 

meer pech. Door schorsingen en blessures misten we een 

aantal sterkhouders, dat was terug te zien in de resultaten. 

Door een slechte serie wedstrijden verloren we kortstondig de 

tweede plaats. Toen deze spelers weer terugkwamen werden 

de resultaten al gauw beter.” Het goede spel werd vervolgens 

tijdens de rest van het seizoen voortgezet, waarmee de twee-

de plaats en nacompetitie werden bereikt. Tijdens deze na-

competitie wist SV Nootdorp de twee thuiswedstrijden met 

goed spel overtuigend te winnen. In de finale tegen Barneveld 

ging het helaas mis voor de formatie van Marco. ,,In de finale 

lieten wij het liggen. We misten twee belangrijke spelers, maar 

konden ook duidelijk ons niveau niet halen. Daardoor kan je 

een wedstrijd verliezen en dan is het zuur dat je precies deze 

wedstrijd verliest. Ondanks de omstandigheden die de wed-

strijd ontsierden was Barneveld de terechte winnaar.”

 

Nu begint SV Nootdorp 1 aan het seizoen met een frisse wind. 

Een aantal belangrijke spelers heeft SV Nootdorp helaas ver-
Foto: XXX

laten: AJ Mercera (Katwijk), Taner Bayram (FC Dordrecht U21), 

Mitchell Abdoel (UVS), Ethienne Ortela (Zwaluwen) en Dirk 

Kusters (Poortugaal). ,,We hebben wel wat ingeleverd, waar-

door we op zoek moesten naar gelijkwaardige vervangers. Sa-

men met Yannick Blom zijn er veel gesprekken geweest met 

spelers van wie wij dachten dat ze in ons team passen. In de 

voorbereiding is ook wel gebleken dat dit goed uitpakte en 

er dus weer een goede selectie is samengesteld. We zijn nu 

verder dan vorig jaar in deze fase van het seizoen. Dat komt 

doordat veel spelers het systeem van vorig jaar al beheersen 

en de nieuwe jongens daar goed inpassen. Voorin hebben we 

nu ook meer creativiteit dan vorig seizoen, toen wij vooral af-

hankelijk waren van AJ. Nu hebben wij meer keuzes en is de 

selectie breder.”

Als we het hebben over de doelstelling van dit jaar is Marco 

ook erg duidelijk. ,,Veel teams bij ons in de competitie zullen 

wellicht denken dat SV Nootdorp dé titelkandidaat is. Maar 

die verwachting moet je wel waarmaken en juist nu zullen alle 

tegenstanders 120 procent geven. Het is zeker niet eenvoudig 

om kampioen te worden, wel denk ik dat we de kwaliteiten 

hebben om het te kunnen. Maar dat is wel van veel aspecten 

afhankelijk. Blijft de groep zo hecht als die nu is, hoe gaan 

spelers die minder speeltijd krijgen reageren en blijft iedereen 

fit? Of je kampioen wordt is ook afhankelijk van de tegenstan-

ders, er zitten namelijk goede ploegen bij zoals Forum sport, 

Voorschoten’97, UVS en Den Hoorn. Voor de club is het wel 

heel goed dat er zoveel derby’s zijn en we hopen op veel toe-

schouwers bij die wedstrijden. Maar derby’s zijn lastige wed-

strijden waarin je punten kan laten liggen. Wij zullen moeten 

laten zien dat wij goed genoeg zijn om ook die wedstrijden te 

winnen.”

Is er verder nog iets wat je de lezers wil meegeven? ,,Jaze-

ker, laten we er met z’n allen een mooi en leuk seizoen van 

maken!’’
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TERUGKIJKEND OP HET
SEIZOEN 2021-2022
IN GESPREK MET HOOFDTRAINER MARCO JALINK
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VVSV staat voor Vrienden Van SV Nootdorp. Ik denk dat 

deze afkorting erg toepasselijk is en hoort bij een voetbal-

club als SV Nootdorp. De VVSV is dé Business Club van SV 

Nootdorp en bestaat stuk voor stuk bedrijven en personen 

die SV Nootdorp een warm hart toedragen. Daar mogen, 

nee daar móéten we als club trots op zijn, maar ook zuinig.

Door: Mike Snaaijer

Oprichting VVSV

Het is allemaal begonnen met een boottocht op zee, in sa-

menwerking met rederij Groen. Onder het genot van een 

hapje en een drankje en een vishengel moest de grootste vis 

gevangen worden door de mensen die waren uitgenodigd. 

De organisatie destijds hengelde aan het eind van deze ge-

zellige dag maar liefst zeven mooie grote ‘vissen’ binnen die 

zich de eerste leden van de VVSV mochten noemen.

20 jaar VVSV

Dit seizoen bestaat de VVSV alweer 20 jaar en dat gaan we 

vieren ook! De afgelopen 20 jaar lijken voorbij gevlogen. Er 

is in die tijd zoveel leuks georganiseerd en zeker ook gela-

chen door de leden. Waar de VVSV begon met zeven leden is 

het op een moment uitgegroeid tot een club van meer dan 

veertig leden. De laatste paar jaar is dit aantal helaas wat 

teruggelopen, dit komt mede door veranderingen binnen de 

VVSV, maar natuurlijk ook door de coronajaren.

Gelukkig hebben we nog een harde kern van zo’n twintig 

bedrijven cq mensen binnen de VVSV die de club een warm 

hart toedragen en vriend blijven van de club.

Toekomst van de VVSV

Hoe mooi zou het zijn als we in de nabije toekomst het aan-

tal bestaande leden weer kunnen aanvullen naar minimaal 

veertig. Daar zullen we dan samen iets voor moeten doen, 

namelijk nieuwe leden aanbrengen en zorgen dat oude le-

den blijven.

Hoe maken we er weer die ‘Gezelligste Business Club van 

Nootdorp en Omstreken’ van? Door weer aandacht te geven 

aan de leden. Een mailtje voorafgaand aan de thuiswedstrijd 

naar leden met informatie van de tegenstander van die za-

terdag, maar ook weer gezellig na de wedstrijd gezamenlijk 

een drankje en een heerlijk hapje nuttigen, gemaakt en ge-

serveerd door de gezellige gastvrouwen van SV Nootdorp. 

Maar ook door weer leuke uitjes te organiseren, waardoor 

we elkaar op een andere manier leren kennen.

 

Vorig seizoen, nadat we weer samen mochten komen en de 

coronaregels versoepeld waren, zijn we begonnen met een 

sponsorlunch, georganiseerd door Duco Rob met zijn bedrijf 

DesktopToWork. Alle sponsoren waren uitgenodigd om ver-

volgens een heerlijke 4-gangen lunch met een lekker drankje 

te mogen nuttigen in de kantine en daarna gezamenlijk naar 

de wedstrijd van het eerste elftal te kijken. 

Zo’n soortgelijke sponsorlunch gaat er aankomend seizoen 

zeker weer komen, maar welk bedrijf zichzelf gaat presente-

ren/voorstellen blijft nog even een verrassing.

We hebben het voetbalseizoen 2021-2022 met alle leden van 

de VVSV en hun partners gezellig afgesloten bij BBQ de Visser. 

Feestje VVSV

Natuurlijk kunnen we het 20-jarig bestaan van de VVSV niet 

onopgemerkt voorbij laten gaan. 

We gaan dan ook een leuk feest organiseren met de bestaan-

de leden, de nieuwe leden en hopelijk ook de oude leden, die 

weer nieuwe leden willen worden van de gezelligste business 

club van Nootdorp en omstreken. 

Wil je graag (weer) lid worden van de VVSV of meehelpen 

deze club vol mooie bedrijven en mensen nog mooier en gro-

ter te maken of helpen met het organiseren van het 20-jarig 

bestaansfeest of andere uitjes? Stuur dan een mail naar: 

bestuur@vvsv.nl of neem telefonisch contact op met Mike 

Snaaijer, telefoon: 06-24779243.

DE GEZELLIGSTE
BUSINESSCLUB

VAN NOOTDORP EN OMSTREKEN

HOOFDSPONSORS
SEIZOEN 2021-2022 & 2022-2023



PRESENTATIEGIDS PRESENTATIEGIDS2022 - 2023 2022 - 202342 43

Foto en tekst: Jeroen van den Akker

SV Nootdorp is allang niet meer het ‘kleine dorpscluppie’ 

van weleer, maar heeft zich de afgelopen jaren ontwikkeld 

tot een club met regionale uitstraling en aantrekkings-

kracht. Een zeer belangrijke pijler van deze ontwikkeling is 

de groeiende en ambitieuze jeugdafdeling. Wekelijks zijn 

tientallen betrokken ouders in touw om ervoor te zorgen 

dat kinderen met veel plezier trainen en wedstrijden spelen. 

Eén van die ouders is Ivo Eimermann. Wie is deze steunpi-

laar?

Naast zijn drukke bestaan als eigenaar van wintersportlive.nl 

is hij één van de drijvende krachten achter de mini’s, de jeugd 

onder de 8 en 10 jaar. Ivo woont nu negen jaar in Nootdorp 

en is via zijn zoon Daan, die als 4-jarige graag wilde voet-

ballen, in contact gekomen met SV Nootdorp. Zoals zoveel 

vaders en moeders raakte hij steeds meer betrokken bij het 

team van zijn zoon. De eerste jaren als assistent onder de 

vleugels van Reint Hartlieb en inmiddels als trainer van de 

jeugd onder de 8 jaar én als assistent van de 10-1. 

Het was niet vanzelfsprekend dat Ivo op deze manier zó be-

trokken zou raken bij onze club en het voetbal. Als zoon van 

een eindredacteur Sport van het ANP heeft hij sport welis-

waar met de paplepel ingegoten gekregen, maar lag zijn 

sportliefde vooral bij het honkbal.  

Ivo’s liefde voor sport en zijn passie voor communicatie heb-

ben SV Nootdorp geen windeieren gelegd. Ivo en zijn en-

thousiaste team mogen supertrots zijn op de ontwikkeling 

van de jongste jeugd van SV Nootdorp. Inmiddels zijn er ruim 

70 kinderen actief onder de 7 jaar en bij onder de 8 zijn er 

maar liefst 6 teams actief. Daarnaast staan er wekelijks 22 

trainers op het veld.  

Niet alleen op het veld wordt er gepresteerd, maar zeker ook 

daarbuiten. Communicatie is hierbij het sleutelwoord. Vanuit 

zijn werk weet Ivo dat tekst en beeld zeer belangrijk zijn bij 

het bereiken, informeren en enthousiasmeren van mensen. 

Als geen ander heeft hij dit weten te vertalen naar onze club. 

De organisatie staat inmiddels als een huis en de lijntjes on-

derling zijn kort en krachtig. Zo heeft hij wekelijks contact 

met de trainers van de Onder 8 en loopt hij nu en dan een 

rondje om ze te helpen. Ook worden ouders duidelijk geïn-

formeerd over taken zoals het vervoer, de was en verzorgen 

van de limonade. Daarnaast worden nieuwe kinderen én hun 

ouders bij het aanmelden zeer uitgebreid geïnformeerd, zo-

dat bijna al hun vragen worden beantwoord nog voordat ze 

deze kunnen stellen. 

Voor Ivo is SV Nootdorp een club met de perfecte combinatie 

van ambitie en het dorpse karakter. Natuurlijk blijft er altijd 

ruimte voor verbetering volgens hem. Graag ziet hij dat er 

vanuit de club nog meer wordt geïnvesteerd in de mini’s en 

de jeugd onder de 8 jaar. Een grote wens is een hoofdtrainer 

voor de mini’s. Zij zijn immers de toekomst en bepalend voor 

het succes van de club voor de lange termijn. Het motto hier-

bij is: Heb je plezier, dan gaat het goed! En gaat het goed, 

dan heb je plezier!

WIE DE JEUGD HEEFT...
PLEZIER & AMBITIE
DÁT MAAKT VOETBALLEN 
BIJ SV NOOTDORP ZO LEUK!
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BESTUUR 
Voorzitter: Sander Jansen 06 20003407
Penningmeester: Rob Oostwouder 06 22966168
Secretaris: Vacature 
Algemene zaken: Vacature 
Facilitair: Vacature 
Jeugdzaken: Vacature 
Kantinezaken: Mike Snaaijer 06 24779243

JEUGDCOMMISSIE 
jc-secretaris@svnootdorp.nl
Voorzitter: Vacature  
Voetbaltechnische zaken: Martijn van Wijk 06 34658382
Algemene Zaken: Reint Hartlieb 06 14339977
Penningmeester: Angela Goeman  06 48770366
Secretaris: Leontine Winkelhagen 06 20045989

De activiteitencommissie (DAC): 
dac@svnootdorp.nl
Tamara Rob  06 36101659
Rob van der Werf 06 53738617

Fairplay: 
fairplay@svnootdorp.nl
Peter Hylaridus  06 21216802 
   
vog@svnootdorp.nl
Vacature

Toernooicommissie: 
toernooicommissie@svnootdorp.nl 
Arianne de Winter    06 41360907 
Chantal van der Kooij    06 44036891 
 
Vertrouwenspersoon: 
vertrouwenspersoon@svnootdorp.nl
Wim Nederlof    
 

SPONSORCOMMISSIE 
sponsorcommissie@svnootdorp.nl 
Sander Jansen 06 20003407
Mike Snaaijer 06 24779243
Rob Lindeman 06 25143216 
Dirk van der Kooij 06 49630614

Businessclub VVSV:
bestuur@vvsv.nl
Sander Jansen 06 20003407
Mike Snaaijer 06 24779243

OVERIG 
Het Vrijwilligers Centrum: 
hvc@svnootdorp.nl

Ledenadministratie: 
ledenadministratie@svnootdorp.nl
Marcel Ruesen  06 25507532

Kantinecommissie: 
kantinecommissie@svnootdorp.nl
Mike Snaaijer  06 24779243
Leonie Keinhorst 06 15035217
Vacature
Vacature
 
ICT commissie:
ictcommissie@svnootdorp.nl
Olivier van der Wiele 06 81134755
Edwin Bleckman 06 30457297

FCN Feestcommissie Nootdorp:
kokon@svnootdorp.nl
Jordi Hanemeyer 06 42131314

SV Nootdorp
Sportpark ‘s-Gravenhout, De Poort 8, 2631 PT Nootdorp, tel: 015 310 97 26, www.svnootdorp.nl, info@svnootdorp.nl

Foto en tekst: Mike Snaaijer

Als je denkt ‘ik ga even naar de sloop om een onderdeel voor 

mijn auto te halen’, heb je het helemaal mis. Dat beeld is 

inmiddels erg verouderd. Het bedrijfspand van de firma Van 

Gils Automotive is juist erg modern. Een onderdeel voor je 

auto bestel je aan de balie of via de webshop. Met een voor-

raad van meer dan 200.000 onderdelen grijp je nooit mis. 

Ik ga in gesprek met eigenaren Sacha en Patrick van Gils. 

Hoe is Van Gils Automotive ontstaan?   

Sacha: ,,Het bedrijf is ontstaan door onze vader, Theo van 

Gils. Precies 50 jaar geleden is hij gestart op de Binckhorst in 

Den Haag. We hadden destijds een terrein van zo’n 2000 m². 

Naast dit bedrijf had mijn vader ook nog verschillende ande-

re bedrijven, zoals een autoshowroom, een autopoetscentra-

le, een café en een snackbar. Bovendien stonden we aan het 

eind van het jaar altijd kerstbomen te verkopen.’’  

   

Patrick: ,,Echt stilzitten zat er bij ons thuis niet in. Ik denk dat 

het ondernemen ons met de paplepel is ingegoten. Het was 

ook niet echt een vraag of je na school of op de zaterdag wil-

de meehelpen… Het was bijna vanzelfsprekend dat Sacha en 

ik het bedrijf van onze vader zouden gaan overnemen. Dat 

hebben we in het jaar 2000 dan ook samen gedaan.’’ 

Wat is het verschil tussen toen en nu?

Patrick: ,,Dat verschil is enorm. Nadat dat we in 2013 het stuk 

grond hier op het bedrijvenpark Heron in Nootdorp hadden 

gekocht, zijn we echt verhuisd in 2014. We daarmeegegroeid 

naar ruim 10.000 m². Na de verhuizing zijn we ons meer gaan 

richten op duurzaamheid, hergebruik en recycling.  Inmiddels 

zijn we één van de grootste gangmakers van circulair werken.’’ 

Sacha: ,,Dat houdt in dat we een eerste lijn opkoper zijn, 

erkend door het VbV (Verzekeringsbureau Voertuigcrimina-

liteit). Wij kopen voertuigen op van overheden, schadever-

zekeraars, autofabrikanten, leasemaatschappijen, garages/

dealers en particulieren. We werken samen met de VAG 

Group, dit zijn voertuigen van de merken Volkswagen, Audi, 

Seat en Skoda. Sinds kort hebben we ook onderdelen van 

exclusieve voertuigen, zoals Ferrari, Lamborghini, Porsche, 

McLaren, Bentley, Audi RS, BMW M-serie en Mercedes AMG. 

Oftewel: ‘exclusive parts by Van Gils’.’’

Patrick: ,,Alles is veel moderner dan 50 jaar geleden. Waar 

onze vader zich voornamelijk bezighield met de verkoop van 

voertuigonderdelen, zijn wij ons veel meer bewust van het 

milieu, de leefomgeving en de maatschappij en voldoet onze 

bedrijfsvoering aan de hoogste eisen in onze branche.’’ 

Sacha: ,,In onze visie hebben we vastgelegd dat we naast 

het exploiteren van een commercieel bedrijf ook een maat-

schappelijke rol willen vervullen. Wij zijn namelijk ook een 

‘leerwerkbedrijf’. Wij bieden mensen met een afstand tot de 

arbeidsmarkt de mogelijkheid om kennis en werkervaring op 

te doen binnen de autobranche.’’     

                        

Waarom zijn jullie sponsor van SV Nootdorp?

Patrick: ,,Naast dat wij het belangrijk vinden dat de jeugd 

sportief bezig is, wilden wij als bedrijf maatschappelijk ons 

steentje bijdragen.’’

Sacha: ,,Toen mijn zoontje bij SV Nootdorp ging voetballen, 

hebben we besloten om naast bordsponsor ook zijn team te 

voorzien van mooie wedstrijdtenues. De kleuren geel/zwart 

van SV passen mooi bij Van Gils Automotive.’’

Vorig seizoen zijn we met deze rubriek begonnen in de pre-

sentatiegids. Dit keer mocht ik op visite komen bij het bedrijf 

Van Gils Automotive uit Nootdorp.

HANDIG OM TE WETEN
VAN GILS AUTOMOTIVE

SPONSOREN AAN HET 
WOORD
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Hoe mooi is het dat er jeugdspelers van andere verenigingen 

zich willen aanmelden bij SV Nootdorp? Jarenlang hebben 

we het tegenovergestelde gezien waarbij de beste spelers 

vertrokken omdat het niveau van onze club ‘te laag’ was. 

Je ziet dat de aantrekkingskracht van de vereniging enorm 

is gegroeid! Dit is iets om trots op te zijn en wat we met z’n 

allen voor elkaar hebben gekregen. Gediplomeerde trainers 

aanstellen, meer individuele aandacht voor de spelers, je ta-

lenten tevreden houden en blijven uitdagen. SV Nootdorp 

staat op de kaart en we gaan door! 

Selectiemanager Yannick Blom licht toe.

,,Jeugdspelers in SV Nootdorp 1, dat is toch niet zo moei-

lijk?” Deze vraag is mij in de loop der jaren geregeld ge-

steld. Maar om dit goed en zorgvuldig plaats te laten vin-

den, moet er een goede gedachte achter zitten. Dit traject 

is eigenlijk al een kleine 10 jaar geleden ingezet, door ieder 

jeugdselectie-elftal te voorzien van gediplomeerde trainers. 

Hierdoor heeft de jeugd, ieder jaar weer, kwalitatief enor-

me stappen gemaakt. Maar zoals het spreekwoord zegt 

wordt Rome ook niet in één dag gebouwd. Geduld hebben 

is dan de enige remedie. Terwijl er ieder jaar weer geroe-

pen werd waarom er geen eigen jeugd in het 1ste speel-

de, bleef de club bouwen. De kwaliteit van de jeugd werd 

steeds hoger en deze leeftijdsgrens kwam steeds dichter bij 

het seniorenvoetbal. Dit heeft er in geresulteerd dat er vo-

rig seizoen al meerdere jeugdspelers uit de O17-1, O19-1 en 

uit de O23-1 hun debuut in het 1ste elftal gemaakt hebben. 

Zoals onze hoofdtrainer Marco Jalink al vaker gezegd heeft; 

‘’Als je goed genoeg bent, ben je oud genoeg’’. Er wordt 

dan ook niet geschroomd om jeugd in te passen. Daarnaast 

moet ik ook een groot compliment geven aan de spelers 

van het 1ste elftal die er alles aan doen om de jeugdspelers 

goed op te vangen en tijdens de wedstrijden en trainingen 

te ‘helpen’. Want ook zij spelen voor die jeugdspeler een 

grote rol in hun spelplezier.

Het O23-1 elftal zal dit seizoen een belangrijke rol gaan spe-

len in de ontwikkeling van jonge spelers naar het selectie 

senioren voetbal. Hier kunnen ze wennen aan de verwach-

tingen die het selectievoetbal met zich meebrengt. Wat 

hoort nou bij het selectievoetbal en wat moet je misschien 

allemaal laten om in een 1ste elftal te willen spelen? Hier 

hebben wij twee ervaren trainers op zitten, die ze gaan-

deweg graag een duwtje in de juiste richting willen geven.

Nu komt, wat ik heb gemerkt, het meest lastige gedeelte. 

Jeugdspelers die het geduld moeten opbrengen om te wach-

ten op hun kans. Wat ik de laatste jaren merk, is dat jeugd-

spelers al rond hun 18de in een 1ste elftal willen spelen. En als 

ze dit op dat moment niet bij SV Nootdorp kunnen, dan gaan 

ze vaak naar een 1ste elftal bij een 3de of 4de klasser. Ik zie 

dan liever dat ze nog één of twee jaar rijpen in de O23, om zo 

stukje bij beetje ingepast te worden. Je hoeft niet op je 18de 

al in een 1ste elftal te spelen. Er komen nog genoeg jaren 

om dit te kunnen doen. Ik probeer dit dan vaak met spelers 

te bespreken, maar ik merk dat ze dit geduld lastig kunnen 

opbrengen. Daarnaast hebben we steeds meer te maken met 

clubs uit de regio die jeugdspelers ‘wegplukken’. Aan de ene 

kant is het een compliment dat ze bij je gaan ‘shoppen’, maar 

ik vind het vervelend als ze die jongens een ‘warme worst’ 

voorhouden. Vaak hoor je dan achteraf dat het geen goede 

keuze is geweest. Dit vind ik dan zonde van hun ontwikke-

ling. Al met al kijk ik met vertrouwen naar de toekomst. SV 

Nootdorp zit vol met talent en zoals ik vorig jaar ook al in de 

Presentatiegids benoemde; ik denk nog steeds dat de selectie 

van het 1ste elftal over 5 jaar grotendeels uit jeugdspelers zal 

bestaan! 

KWEEKVIJVER VOOR 
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